甘肃省人民政府外事办公室

照会 2023 年第 54 号

2023"一带一路"美丽乡村国际论坛 邀请函

东北亚地区地方政府联合会秘书处:

甘肃省人民政府外事办公室向东北亚地区地方政府联合会秘书处致 意!

为促进中国与世界各地乡村建设的经验交流与分享,拓展合作思路,促进共同繁荣,"2023'一带一路'美丽乡村国际论坛"将于2023年7月26日-27日在甘肃省陇南市康县举办。此次论坛由中国农业农村部和甘肃省人民政府联合主办,拟邀请"一带一路"沿线国家相关驻华使领馆官员、国内外专家学者等共约180人参会。

本届论坛以"推动农文旅融合发展,建设宜居宜业和美乡村"为主题,重点围绕和美乡村建设、乡村产业发展、乡村文化旅游资源开发等分享经验做法,凝聚发展共识,推动农业高质高效、农村宜居宜业、农民富足富裕,促进乡村全面振兴。本次论坛涉及交流演讲、展览推介、现场考察、项目签约等多项内容,旨在推动农业农村领域更大范围、更宽领域、更高层次的资源共享、优势互补、信息互通。

我们诚挚邀请林秉镇秘书长出席 2023 "一带一路"美丽乡村论坛开幕式及相关活动,届时与各国朋友共享资源、共商发展。论坛期间,参

会人员当地食宿及交通费由论坛组委会承担。为做好会议安排,烦请于7月15日前将参会回执单反馈我办。

顺致敬意!

附件: 1. 日程安排

2. 参会回执



联系人: 贺媛 电话: 0931-8720632/18909427166

传 真: 0931-8418834 邮 箱: 2998679763@qq.com

日程安排

日期	活动内容
7月25日 (周二)	报到注册
7月26日 (周三)	上午: 2023 "一带一路"美丽乡村国际论坛下午: 现场考察: 分组考察康县美丽乡村建设 参观展览: 参观美丽乡村博物馆展览及特色农产品展示推介活动 论坛三: "一带一路"美丽乡村国际青年论坛(单独举办)
7月27日 (周四)	上午:(同步进行) 分论坛一:"一带一路"美丽乡村和现代丝路寒旱农业发展论坛 分论坛二:"游甘肃、品甘味"农旅融合发展论坛下午: 招商签约:举办甘肃省特色农产品及食品加工产业链招商引资推介洽谈会,围绕农业及特色农产品精深加工、产业园区建设、农文旅融合综合体建设等开展推介洽谈,并进行现场签约(考察结束后送嘉宾返程)

注: 具体日程如有变动,将另行通知。

参会回执

1. 个人信息	,	المسال	
姓名	1	生别	
国别		护照号	
单位		职务	
联系人		电话	
传真		lmai1	
2. 抵离信息 目的地	—————————————————————————————————————	时间	
3. 其他需要说明事:	项:		

注:请于2023年7月15日前反馈参会回执(附护照扫描件、2寸电子照片)。

甘肃省人民政府外事办公室联系方式:

联系人: 贺媛

电 话: 0931-8720632/18909427166

传 真: 0086-931-8418834

邮 箱: 2998679763@qq.com

Translation

To: Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments

From: Foreign Affairs Office of Gansu Provincial People's

Government

Date: July 4th, 2023

Note: 54 /2023

Invitation Letter 2023Belt and RoadForumfor Beautiful Countryside

Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments:

The Foreign Affair Office of Gansu Provincial People's Government presents its compliments to the Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments.

In order to share experiences in rural construction between China and the rest of the world, expand cooperation concepts and promote common prosperity, 2023 Belt and Road Forum for Beautiful Countryside will be held in Kangxian County, Longnan City, Gansu Province from July 26th to 27th, 2023. The forum is co-sponsored by Ministry of Agriculture and Rural Affairs of China and Gansu Provincial People's Government. About 180 attendees including officials of relevant embassies and consulates of countries along the Belt and Road to China as well as domestic and foreign experts and scholars will be invited.

With the theme of Promoting integrated development of agriculture, rural cultural and tourism to build beautiful and harmonious countryside that are friendly to living and working, this forum builds an exchange platform focusing on the construction of beautiful and harmonious countryside, the development of rural industries, and of rural cultural and tourism resources, promoting high quality and efficient

agriculture, making the countryside comfortable to live and work, farmers wealthy and affluent, thus making contribution to the promotion of rural revitalization. This forum involves conference exchanges, exhibition promotion, on-site tours, agreements signing, etc. It aims to promote resource sharing, complementary advantages, and information exchange in the agricultural and rural areas on a larger scale, in a wider field, and at a higher level.

We sincerely invite Mr.LIM BYUNG JIN ,Secretary-General, to attend the opening ceremony of the Forum and its related activities, and share information and discuss development with friends from all over the world. During the forum, the local hospitality, including accommodation and transportation will be borne by the organizing committee. For better arrangements, please kindly return the completed registration form by July 15th, 2023.

The Foreign Affairs Office of Gansu Provincial People's Government avails itself of this opportunity to renew to the Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments the assurances of its high consideration.

Attachments:

- 1. Agenda
- 2. Registration Form

Contact: Ms.HeYuan Tel: 0931-8720632

Fax: 0931-8418834 Email: 2998679763@qq.com

Agenda

July 25th, Tuesday Registration July 26th, Wednesday Morning

Main forum: 2023 Belt and Road Forum for Beautiful Countryside

Afternoon

Site visit:

Group visit to the achievements of beautiful countryside construction in Kangxian County

Exhibition:

Visit the Museum of Beautiful Countryside construction and special agricultural products display and promotion activities Forum 3: International Youth Forum on Belt and Road Beautiful Countryside Construction (held separately)

July 27th, Thursday Morning (concurrently)

Sub-forum 1: Belt and Road Beautiful Countryside and Modern Silk Road Cold and Arid Agriculture Development Forum Sub-forum 2: Tasting local delicacies while traveling in Gansu--Agricultural Tourism Integration Development Forum

Afternoon

Investment Promotion and Signing: A seminar on investment promotion and attraction of investment in Gansu Province's special agricultural products and food processing industry chain, with promotion and negotiation around agriculture and special agricultural products deep processing, industrial park construction, and construction of integrated agriculture, culture and tourism complex, and on-site signing

Departure

The above information is for reference and subject to change with prior notices by the Organizing Committee

Registration Form

1. Personal Information

Name:		Gender:	
Nationality:		Passport	
		No:	
Organizati		Position	
on:		title:	
Contatct:	-	Tel:	
Fax:		Email:	

2. Schedules

Flight/Train	Time	Date	Destination

3.	Other	information	

Note:

Please kindly return the completed form and the digital photos of the attendees by July 15th, 2023 to the following: Contact: Ms.HeYuan

Tel: 0086-931-8720632 Fax: 0086-931- 8418834 Email: 2998679763@qq. com